
országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2} bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény
42. § (8} bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Palkovics László innovációs és technológiai miniszterhez 
,,Mit tesz a kormány a Vác-Budapest vasútvonalon kialakult áldatlan állapotok ellen?"

Tisztelt Miniszter Úr! 

Miközben a MÁV új vezérigazgatója az Adrián múlatja az időt Mészáros Lőrinc 7 milliárdos
luxusjachtján, a vasúti közlekedés terén rengeteg probléma halmozódik.
Ezek egyike, hogy a Vác-Budapest vasútvonalon, mely az ország egyik legforgalmasabb vasútvonala,
évente 8 millió utas utazik rajta, elfogadhatatlan állapotok alakultak ki. Rendszeresek a késések, a
vonatkimaradások, a túlzsúfolt szerelvények - holott az utasforgalmat elég jól lehetne előre
becsülni. Ez év július 15-én két szemben álló vonat miatt késtek órákat a vonatok. Máskor órákat
állnak az esőben, mindenféle tájékoztatás nélkül.

Kérdezem ezek alapján Miniszter urat, hogy mit tesz a kormány a Vác-Budapest vasútvonalon
kialakult áldatlan állapotok ellen?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. október 24.
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